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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2016. szeptember 20-án megtartott közmeghallgatás. 
Az ülés helye: Művelődési Ház Váchartyán, Fő út 45. 
 
Jelen vannak: Koblász Sándor polgármester 
 Lassú János alpolgármester 
 Dézsi Ferenc képviselő 
 Horgász Marianna képviselő 
 Bercse Dezső képviselő 
 Nagy Kornél képviselő 
 Simonné Vizler Ágnes képviselő 
  
Tanácskozási joggal részt vesz:  dr. Ungi Kitti    jegyző 
 

    14 fő lakos 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelent lakosokat és a képviselőket. Ismerteti az 
Önkormányzat 2016. évi költségvetését, az egyes kiadási és bevételi tételeket. Elmondja, hogy a 
bevételeink legnagyobb részét a központi költségvetésből származó bevételek teszik ki, kisebb 
részét a helyi adók, és az önkormányzat működési bevételei. Adóknál elmondja, hogy jelentős 
kintlévőségek első sorban a talajterhelési díjnál mutatkoznak. Az Önkormányzat törekszik a 
kintlévőségek behajtására. Kéri a lakosságot, hogy tegyenek eleget adófizetési kötelezettségüknek 
Az Önkormányzat gazdálkodása visszafogott megalapozott, takarékos. Az alábbi témákról 
tájékoztatja a megjelenteket. Gyerekjóléti Szolgálat: A családsegítő és gyermekvédelmi 
feladatokat a színvonal emelése érdekében 2014. január 1-től Veresegyház Kistérség 
Önkormányzatainak Többcélú Társulása keretein belül látja az Önkormányzat. Ennek 
köszönhetően 9 alkalommal volt élelmiszersegély osztás, ahol alkalmanként 200 fő kapott 
élelmiszersegélyt. Óvoda: A váchartyáni óvoda működését 5 fő óvónő, 3 dajka és 1 konyhai 
dolgozó látja el. Iskola: Iskola fenntartása, működtetése 2013. január 1-vel átkerült a KLIKK 
fenntartása alá. Közétkeztetés: Gyermekétkeztetési feladat ellátás külső cég bevonásával történik. 
Nagyon szigorú feltételenek kell most megfelelnie egy közétkeztetést ellátó cégnek. Szigorú 
szabályozással lehet csak beszállítani az ételt, drasztikusan korlátozták az ételízesítő termékeket. 
Közfoglalkoztatás: Önkormányzatunk folyamatosan részt vesz a Kormány által meghirdetett 
közfoglalkoztatási programban. Ennek keretében 4-6 fő foglalkoztatására került sor folyamatosan. 
Rendezvények: Fontos célul tűztük ki, hogy a lakosságot minél inkább bevonjuk a közösségi 
életbe, ezért igyekszünk minél több községi szintű rendezvényt szervezni: községi nőnap, nyári 
fesztivál, idősek napja, egészségnap, falu karácsony. Ismerteti az idei évben megvalósult 
beruházásokat és felújításokat, tovább folytatódnak járdák építése és utak aszfaltozási munkálatai. 
Felsorolja ezen munkálatokat. A munkákat közbeszerzési eljárás lefolytatása után a Penta Kft. 
végzi. Az önkormányzat minden évben támogatja a helyi civil szervezeteket, ismerteti a 
támogatás összegét. Elmondja, hogy az idei évben is az Önkormányzat sok pályázatot adott be, 
amelyek nagy részéről még nem született döntés. Ismerteti az önkormányzat jövő évre vonatkozó 
terveit. Itt szeretné megjegyezni, hogy az I.T.T. –ből a két létesítményes és Őrbottyán kilépett és 
létrehoztak egy új Társulást. Váchartyán nagy harcok árán tudott az új Társulás tagjává válni. Az 
Önkormányzat támogatási összege az új Társulásba jelentősen lecsökken. A korábbi 12,9 millió 
forintról 5,9 millió forintra. Aki szeretne részletesebb tájékoztatást az ügyről szívesen ad bővebb 
tájékoztatást a későbbiekben. Várja a megjelentek kérdéseit 

 
Sziráki Ágnes lakosnak két kérdése lenne: 

1. Építési hulladékot hová viheti el? 
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2. A beszáradt festékeket hová viheti? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az építési hulladékot a hivatalos lerakóba kell 
elszállítatni. 
 
Mus Gézáné lakos rákérdez, hogy a Fő út melletti árkot kinek kell takarítania? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Fő út két oldalán található árokrendszer nem 
önkormányzati tulajdon, hanem a Magyar Közútkezelő Zrt. tulajdona. Azon az önkormányzat 
semmiféle felújítást nem végezhet. Többször jeleztük az illetékes hatóságok felé, a közút és a hozzá 
kapcsolódó árokrendszer rossz állapotát, de forráshiányra hivatkozva eddig semmilyen érdemi 
felújítás nem történt.   
 
Lencse Miklósné lakos örömmel konstatálta, hogy elkészültek az új buszmegállók a faluban. 
Rákérdez, hogy a felépítmény mikor készül el? 
 
Koblász Sándor polgármester válasza, hogy hamarosan azok is elkészülnek. 
 
Lencse Miklósné lakos rákérdez, hogy az izotóp támogatási összeg megvonása ellenére miért 
történik a szállítás a községünkön keresztül? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy eredeti támogatási összeg 12,9 millió forint volt. 
Jelenleg úgy néz ki a helyzet, hogy az Önkormányzatunk támogatási összegét közel a felére 
csökkentik, amely éves szinten 5.878.820.-Ft-ot jelent. Ismerteti a megjelentekkel az I.T.T és az 
I.T.E.T körül kialakult eseményeket és történéseket. 
 
Átadja a szót Dézsi Ferenc képviselőnek. 
 
Dézsi Ferenc képviselő köszönti a megjelenteket. Álláspontja szerint az Önkormányzatot 
megrövidítették az I.T.T.-ből kilépő tagok, azaz Kisnémedi, Püspökszilágy és Őrbottyán. 
Önkormányzatunknak ugyanis 2017. december 31-ig aláírt szerződése volt 12,9 millió forint 
támogatásra, amely még két évig járt volna. Szerinte bírósághoz kellene azzal fordulni, hogy semmi 
nem indokolta az új társulás létrehozását és a régiből való kilépést. De mivel ez megtörtént kárt 
okoztak Önkormányzatunknak.  
 
Lakosság részéről több kérdés nem történt. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni a jelenlétet és a közmeghallgatást bezárja. 
 
További kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a részvételt 
és 19 óra 25 perckor bezárja a közmeghallgatást. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 


